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Zápis 
 
z 31. veřejného zasedání Zastupitelstva města Tachova, které se konalo dne 17.září 2018  
od 18:00 hodin v kinosále areálu Mže v Tachově, Hornické ulici čp. 1695. 
 
Přítomno: 19 zastupitelů dle prezenční listiny 
Omluven: p. Červený, p. Minich 
 
1) Zahájení. 
 
 
Zasedání zahájil starosta města Jiří Struček. 
 
Uvítal všechny přítomné zastupitele i veřejnost.  
 
Pan starosta seznámil přítomné s programem jednání. 
Vyzval zastupitele k přednesení návrhů nebo doplnění programu jednání.  
Návrhy ani připomínky k programu vzneseny nebyly. 
 
Program jednání byl schválen jednomyslně.  
 

1) Zahájení 
2) Schválení programu jednání, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od veřejného zasedání 

zastupitelstva města, které se konalo dne 18.6.2018, kontrole usnesení a vyřizování 
návrhů, připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města - předkládá  
p. J.Struček  

4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací předsedů 
finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města - řídí p.J.Struček 

5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 
zástupců - řídí  Mgr. F.Meinl 

6) Zpráva o čerpání rozpočtu města k 30.6.2018 – předkládá Mgr. P.Vrána 
7) Rozpočtové opatření č.9/2018 – předkládá Mgr. P.Vrána 
8) Obecně závazná vyhláška č.2/2018 o nočním klidu – předkládá Mgr. P.Braunová  
9) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města - 

předkládá Ing. F.Heřman 
10) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné  

působnosti -  předkládají : rada města, členové zastupitelstva města a občané -řídí 
Ing.V.Smihrodský 

11) Usnesení a závěr. 
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2) Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu, schválení programu jednání. 
 
 
Panem starostou byli navrženi a jednomyslně schváleni do návrhové komise: p. Horáček, p. Dvořák 
a p. Větrovský. 
Za ověřovatele zápisu byli jednomyslně schváleni: p. Svoboda a p. Heřman. 
Zapisovatelkou byla jmenována: sl. Simona Andréová. 
 
3) Zpráva o činnosti Rady města Tachova. 
 
 
Zprávu o činnosti rady města za uplynulé období přednesl pan starosta. 
 
Řešení návrhů, připomínek a dotazů osadních výborů, zastupitelů a občanů na 30. zasedání 
zastupitelstva města: 

I.Nové úkoly  

Na základě připomínek osadních výborů, zastupitelů a občanů : 

1. Prověřit, na základě podnětu p.Minicha, dodržování plánu údržby zelených ploch ve 
městě – konkrétně pozemek v Panenské ul. v části odbočky do ul. Na Výsluní a písemně 
informovat p.Minicha o výsledku zjištění. 

Zodpovídá : MO MěÚ 
-splněno 

 
2. Úkolovat příslušníky městské policie, aby dbali na dodržování zákazu jízdy cyklistů po 

chodnících ve městě. 

Zodpovídá : starosta + velitel MP 
-splněno 

 
3. Prověřit možnosti zvýšení BESIP u vozidel jedoucích ul.Zahradní na příjezdu ke 

křižovatce do ul.Americká. 

Zodpovídá : MO MěÚ (správce MK) ve spolupráci s ODSH  
-splněno 

 
4. Doručit písemnou odpověď předsedovi OV Oldřichov na otázky týkající se : 

a) možnosti financování dětského dne v osadě 

b) využívání varovného informačního systému ve městě 

c) oprava účelové komunikace/cyklostezky u osady Oldřichov 

       Zodpovídá : tajemník MěÚ   
      -splněno 
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5. Na základě zápisu OV Velký Rapotín zaslat písemnou informaci o stavu instalace zrcadla 
na křižovatce v osadě. 

Zodpovídá : MO MěÚ (správce MK) 
-splněno 

 
6. Na základě zápisu OV Mýto : 

a) provést kontrolu provozu ČOV u bytového domu a navrhnout další postup pro 
zajištění řádného provozu ČOV. O výsledku informovat OV. 

      Zodpovídá : OŽP MěÚ + tajemník 
      -splněno 
 

b) provést kontrolu údržby zeleně (posekání trávy) v osadě, dodržování plánu údržby 
a o výsledcích písemně informovat předsedu OV. 

      Zodpovídá : MO MěÚ 
      -splněno 

II. Rozpracované  úkoly :   

1.      Řešit umístění nového přechodu pro chodce na komunikaci v úseku od Benziny 
(Plzeňská ul.) k Úřadu práce (Tř.Míru) 
ORI MěÚ + vedení města: Úkol trvá. Zpracovává se projektová dokumentace 

2.      Po zpracování studie možného parkování  řešit rozšíření parkovacích míst na sídl.“západ 
ORI MěÚ: Úkol trvá. Zpracovává se projektová dokumentace 
 

P. Sklenář se dotazoval na bod č. 2492/1 z 81. Rady města Tachova na základě čeho 
odpouštíme paní M. S. a M. H. úhradu nájmu bytu 2x 3 624,- Kč a na bod č. 2492/14 - 
zastavení exekuce vedené proti I. J. pro bezvýslednost. 
 
P. Sedláček: 
k bodu č. 2492/1 – nepodařilo se připojit včas el. energii bez zavinění města. Z tohoto důvodu 
nemohli nájemníci byt plně využívat a nájem jim byl odpuštěn. 
K bodu č. 2492/14 -  exekuce byla zastavena, protože dotyčný nemá žádné peníze a má další 
dluhy a pokud peníze nevymůže ani exekutor, není jiná cesta.  
 

 
 

Zprávu o činnosti Rady města Tachova za uplynulé období od posledního zasedání 
zastupitelstva města, které se konalo dne 18.06.2018, kontrole usnesení a vyřizování návrhů, 
připomínek a dotazů i z dřívějších zasedání zastupitelstva města, vzali zastupitelé 
jednomyslně na vědomí. 
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4) Projednání zápisů z jednání výborů zastupitelstva města, návrhů a informací 

předsedů finančního výboru a kontrolního výboru zastupitelstva města. 
 
 
Bod řídil p. starosta a předal slovo předsedům výborů zastupitelstva města.  
 
Pí Malá, předsedkyně finančního výboru, přečetla zápis z jednání Finančního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 12.09.2018. 
 
Zastupitelé: 
a) jednomyslně vzali na vědomí zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva města 
Tachov, konaného dne 12.09.2018. 
 
b) jednomyslně schválili poskytnutí finanční odměny ve výši 3000,-Kč stávajícím členům 
FV, kteří nejsou zastupiteli města. 
 
P. Soukup, předseda Kontrolního výboru přečetl zápis z jednání Kontrolního výboru 
Zastupitelstva města Tachov ze dne 03.09.2018. 
 
Zastupitelé: 
a) uložili Radě města Tachova projednat navržená opatření uvedená v zápisu z kontroly 
procesu užívání pozemků města při záboru veřejného prostranství podle obecně závazné 
vyhlášky č. 4/2016 o místních poplatcích provedené dne 03.09.2018. 
 
b) jednomyslně vzali na vědomí zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva města 
Tachov, konaného dne 03.09.2018. 
 
c) jednomyslně schválili poskytnutí finanční odměny ve výši 3000,-Kč všem členům KV, 
kteří nejsou zastupiteli města 
 
Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly. 
 
 
5) Projednání zápisů ze schůzí osadních výborů, jejich návrhů a vystoupení jejich 

zástupců. 
 
Bod řídil p. Meinl 
 
Zastupitelé: 
a) jednomyslně vzali na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Malý Rapotín ze dne 
12.08.2018 a 31.08.2018. 
 
b) jednomyslně vzali na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Velký Rapotín ze dne 
10.08.2018. 
 
P. Horáček- dotaz k zápisu Osadní výbor Malý Rapotín z pozice funkce předsedy místní 
organizace Českého rybářského svazu: Na základě čeho požaduje osadní výbor cestou 
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městského úřadu, aby donutili nás rybáře uklidit v okolí Jirského rybníka neboli Štrambádu. 
Rybník nespadá pod osadu Malý Rapotín a nepořádek nedělají jen rybáři. Poslední úklid byl 
proveden koncem srpna. Kontrolu rybářů provádí profesionální rybářská stráž. A pokud má 
rybář kolem sebe nepořádek, měl by ho také uklidit, pokud se tak nestane, musí to uklidit 
rybář, který přijde po něm. Pokud se ani tak nestane, sebere mu stráž povolenku, dokud 
nepořádek neuklidí. Není třeba, aby toto řešil městský úřad, lze to řešit přímo s námi.  
 
P. Smihrodský navrhnul do budoucnosti zvážit odměny, alespoň 1x ročně minimálně, pro 
předsedy osadních výborů. 
 
P. Ráž reagoval na připomínku na nepořádek kolem rybníku, který vidí členové osadního 
výboru a kritizují ho. V tomto případě pak osadní výbor nemá jinou možnost než se obrátit na 
zastupitelstvo.  
 
 
6) Zpráva o čerpání rozpočtu města k 30.6.2018 
 
Bod vedl p. Vrána 
 
K 30. 06. 2018 byly zjištěny skutečné příjmy ve výši 166.255.179,09 Kč a výdaje ve výši  
148.122.505,69 Kč. Saldem plnění skutečných příjmů a výdajů rozpočtu byl přebytek v částce 
18.132.673,40 Kč. 
 
Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí zprávu o čerpání rozpočtu města k 30. 6. 2018.  
 
 
7) Rozpočtové opatření č. 9/2018 a 6/2018,7/2018,8/2018 
 
Bod řídil p. Vrána 
 
Navrhovaným rozpočtovým opatřením č. 9 budou příjmy ve výši 317.718.827,87 Kč a výdaje 
ve výši 359.060.956,96 Kč. Saldem příjmů a výdajů bude schodek ve výši 41.342.129,09 Kč, 
po zapojení financování bude schodek ve výši 41.683.029,09 Kč (poslední schodek 
upraveného rozpočtu schválený rozpočtovým opatřením č.8/2018 činil 100.256.837,09 Kč). 
 
Zastupitelé jednomyslně schválili rozpočtové opatření č. 9/2018. 
 
Rozpočtovým opatřením č. 6 byly upraveny příjmy na výši 313.056.887,30 Kč a výdaje na 
výši 416.489.553,96 Kč. Saldem příjmů a výdajů byl schodek ve výši 103.432.666,66 Kč, po 
zapojení financování byl schodek ve výši 38.536.566,66 Kč (poslední schodek upraveného 
rozpočtu schválený rozpočtovým opatřením č. 5/2018 činil 103.441.904,66 Kč). 
 
Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí rozpočtové opatření č. 6/2018. 
 
Rozpočtovým opatřením č. 7 byly upraveny příjmy na výši 313.793.124,30 Kč a výdaje na 
výši 417.069.553,96 Kč. Saldem příjmů a výdajů byl schodek ve výši 103.276.429,66 Kč, po 
zapojení financování byl schodek ve výši 38.380.329,66 Kč (poslední schodek upraveného 
rozpočtu schválený rozpočtovým opatřením č. 6/2018 činil 103.432.666,66 Kč). 
 
Zastupitelé jednomyslně vzali na vědomí rozpočtové opatření č. 7/2018. 
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Rozpočtovým opatřením č. 8 byly upraveny příjmy na výši 316.812.716,87 Kč a výdaje na 
výši 417.069.553,96 Kč. Saldem příjmů a výdajů byl schodek ve výši 100.256.837,09 Kč, po 
zapojení financování byl schodek ve výši 35.360.737,09 Kč (poslední schodek upraveného 
rozpočtu schválený rozpočtovým opatřením č. 7/2018 činil 103.276.429,66 Kč). 
 
Zastupitelé jednomyslně vzali  na vědomí rozpočtové opatření č. 8/2018. 
 
 
8) Obecně závazná vyhláška č.2/2018 k ochraně nočního klidu 
 
Bod řídila pí Braunová 
 
Město Tachov má platnou Obecně závaznou vyhlášku č.1/2018, k ochraně nočního klidu 
(dále jen „OZV“). 
Předmětem této OZV je regulace činností, které by mohly narušit veřejný pořádek ve městě, 
nebo být v rozporu s dobrými mravy, ochranou zdraví, a směřující k ochraně před následnými 
škodami a újmami působenými narušováním veřejného pořádku na majetku, jako veřejném 
statku, jehož ochrana je ve veřejném zájmu, v zájmu chráněném městem jako územním 
samosprávným celkem. Dalším předmětem této OZV je stanovení výjimečných případů, při 
nichž je doba nočního klidu vymezena dobou kratší. 

Městský úřad obdržel žádost o povolení uspořádání festivalu hudby a umění „Tachovský 
džem“ s tím, že se v letošním roce konal první ročník a akce se osvědčila a občanům líbila. 

Pořadatel akce se rozhodl ji pořádat každoročně a s dobou ukončení přesahující dobu nočního 
klidu. 

Byly tak naplněny všechny podmínky pro zařazení této akce do vyhlášky, která stanovuje 
výjimečné případy, při nichž je doba nočního klidu vymezena dobou kratší. 

Z důvodu přehlednosti navrhujeme stávající OZV zrušit v plném rozsahu a nahradit ji 
vyhláškou v novém, úplném znění.  

Návrh na přijetí nové OZV projednala dne 29.8.2018 rada města a svým usnesením č.2565 ji 
doporučuje zastupitelstvu města  schválit. 

 
Zastupitelé jednomyslně schválili Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2018 k ochraně nočního 
klidu. 

 
9) Návrhy v oblasti majetkoprávních úkonů města v pravomoci zastupitelstva města. 
 
Bod vedl p. Heřman. 
 
Zastupitelé: 
 
1) 18- ti hlasy schválili nabytí části p.p.č. 481/2 v k.ú. Tachov (označení parcely a její výměra 
bude určena na základě GP) pro účely komunikace v Chodské ulici od společnosti DIGAL 
s.r.o., IČ: 45359857, Chodská 2074, Tachov, za kupní cenu ve výši 1.000 Kč/1 m2. 
Geometrický plán bude vyhotoven na náklady kupujícího. 
 
P. Soukup se zdržel 
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2) 18- ti hlasy schválili záměr odprodeje částí p.p.č. 201/107, p.p.č. 201/94 a p.p.č. 201/1, vše 
v k.ú. Tachov (označení parcely a její výměra bude určena na základě GP) pro účely 
vybudování parkovacích ploch u budovy č.p. 1550 v Bělojarské ulici, za kupní cenu ve výši 
1.000 Kč/1 m2 + DPH v platné sazbě. Geometrický plán bude vyhotoven na náklady 
kupujícího. Kupní smlouva bude uzavřena po dokončení stavby, bude jí předcházet smlouva o 
budoucí kupní smlouvě.  
 
P. Soukup se zdržel 
 
3) 13-ti hlasy schválili záměr odprodeje části p.p.č. 1110/1 (označení parcely a její výměra 
budou určeny na základě geometrického plánu) a st.p.č. 1110/6 včetně stavby v k.ú. Tachov 
pro účely zázemí pro veterinární ordinaci za kupní cenu ve výši 350,-/m2 + DPH v platné 
sazbě. Plnění je osvobozeno od DPH. Kupní smlouva bude uzavřena po provedení demolice 
stavby na st.p.č. 1110/6, bude jí předcházet smlouva o budoucí kupní smlouvě. Demolice 
stavby bude dokončena nejpozději do 3 let ode dne podpisu smlouvy o budoucí kupní 
smlouvě. Před definitivním schválením v orgánech obce kupující zaplatí zálohu (jistinu) ve 
výši 10 % kupní ceny. 
 
P. Dvořák, p. Větrovský, p. Bočan se zdrželi 
P. Straka, p. Hrůša, p. Sklenář byli proti 
 
P. Sklenář: Co nás vede tomu, že se zbavujeme pozemku v části technického zázemí města a 
mohl by do budoucna sloužit k různým účelům? A co tam chce budoucí majitel dělat? 
 
P. Heřman: Mělo by tam být zázemí pro veterinární stanici. Tento pozemek není pro město 
využitelný, a proto jsme se ho rozhodli prodat.  
 
P. Dvořák: Proč tam není znalecký posudek? 
 
P. Heřman: Byl součástí. 
 
P. Smihrodský: Již v Radě města proběhla velká diskuze na toto téma. Tabulkově dle sazeb 
města je cena pozemku 900 Kč/m2. Pokud bychom pozemek prodávali, tak by město muselo 
provést demolici a odklizení, ale přišla protinabídka, že zájemci o pozemek provedou 
demolici a město pozemek prodá za cenu 350 Kč/m2. Bylo propočítáno, že cena je téměř 
shodná.  
 
P. Sklenář: Přijde mi, že je škoda se zbavovat tohoto pozemku. A to, že někdo napíše 
posudek, že to za 400 000 Kč zbourá, to může tvrdit stavební firma a je třeba dávat pozor, 
abychom neznehodnotili svůj majetek. 
 
P. Starosta doplnil, že byla cena demolice prověřená investičním odborem a není 
nadhodnocená. 
 
4) 
a) 18-ti hlasy na základě žádosti Českého kynologického svazu ZKO Tachov – Minerálka – 

586, IČ: 70851832, Lhotka 4, 348 01 Tisová schválili záměr odprodeje části p.p.č. 3020/1 
(dle nerealizovaného GP st.p.č. 3020/9 o výměře 49 m2) pro účely užívání pod stavbou 
klubovny (majetkoprávní vypořádání pozemku pod stavbou) za cenu 240 Kč/1 m2 dle 
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znaleckého posudku č. 1104-04/2018 soudního znalce Bc. J. P. Plnění je osvobozeno od 
DPH. K předmětu převodu bude zřízeno předkupní právo pro Město Tachov. 
 

P. Dvořák se zdržel 
 

b) 16-ti hlasy na základě žádosti Českého kynologického svazu ZKO Tachov – Minerálka – 
586, IČ: 70851832, Lhotka 4, 348 01 Tisová neschválili záměr odprodeje částí p.p.č. 
3020/1 a p.p.č. 2996 v k.ú. Tachov, protože Město Tachov nemá zájem odprodat 
předmětné pozemky za nižší cenu, než je stanovena na základě znaleckého posudku. 
 

P. Sklenář, p. Hrůša, p. Bočan se zdrželi 
 
5) 
a) 18-ti hlasy na základě žádosti Vodáckého oddílu Tachov, o.s., IČ: 22741844, Bělojarská 

1478, Tachov schválili záměr odprodeje st.p.č. 3020/6 o výměře 105 m2 v k.ú. Tachov 
pro účely užívání pod stavbou půjčovny lodí (majetkoprávní vypořádání pozemku pod 
stavbou) za cenu 240 Kč/1 m2 dle znaleckého posudku č. 1103-04/2018 soudního znalce 
Bc. J. P. Plnění je osvobozeno od DPH. K předmětu převodu bude zřízeno předkupní 
právo pro Město Tachov. 
 

P. Dvořák se zdržel 
 

b) 16-ti hlasy na základě žádosti Vodáckého oddílu Tachov, o.s., IČ: 22741844, Bělojarská 
1478, Tachov neschválili záměr odprodeje p.p.č. 3020/5 o výměře 1390 m2 v k.ú. 
Tachov, protože Město Tachov nemá zájem odprodat předmětný pozemek za nižší cenu, 
než je stanovena na základě znaleckého posudku. 
 

P. Hrůša, p. Sklenář, p. Bočan se zdrželi, 
 
6) 17-ti hlasy neschválili záměr odprodeje p.p.č. 109/3, 109/4, 109/19 a 110/2 v k.ú. Vítkov u 
Tachova pro sjednocení pozemků pro zástavbu, protože město nemá zájem se těchto pozemků 
zbavovat do doby realizace výstavby v lokalitě. 
 
P. Sklenář, p. Hrůša se zdrželi 
 
7) 15-ti hlasy neschválili záměr odprodeje částí p.p.č. 2484/1 a č. 2484/16 v k.ú. Tachov pro 
účely užívání zpevněné plochy vedle stávající prodejny nábytku v Bělojarské ulici a vedle 
budoucí přístavby za prodejnou, protože město nemá zájem se předmětných nemovitostí 
v současné době zbavovat. 
 
P. Sklenář, p. Hrůša, p. Bočan, p. Soukup se zdrželi 
 
8) 16-ti hlasy neschválili záměr odprodeje části p.p.č. 3333/1 v k.ú. Tachov pro účely užívání 
zahrady za domem č.p. 1240 v ulici P. Jilemnického, protože pozemek je určen pro zástavbu.  
 
P. Hrůša, p. Sklenář se zdrželi 
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P. Smihrodský se vyloučil z hlasování 
 
9) 19-ti hlasy neschválili záměr odprodeje části p.p.č. 2461/2 v k.ú. Tachov pro rekreační 
účely u domu č.p. 1314 ve Fügnerově ulici, protože se jedná o veřejné prostranství a město 
nemá zájem se jej zbavovat. 
 
10) 18-ti hlasy schválili odprodej p.p.č. 2688/8 v k.ú. Tachov o výměře 232 m2 pro F. K., U 
Vodojemu 1526, Tachov, pro účely užívání u domu č.p. 1526 v ulici U Vodojemu za kupní 
cenu ve výši dle zásad 900,-Kč/m2 – 30% sleva (zbytkový pozemek), tj. cena 630,-Kč/m2. 
Plnění je osvobozeno od DPH. Kupní cena bude zaplacena formou splátek nejpozději do 3 let 
ode dne podpisu kupní smlouvy. 
 
P. Straka se zdržel 
 
11) 18-ti hlasy schválili odprodej p.p.č. 2713/26 o výměře 660 m2 v k.ú. Tachov pro R. K., 
Okružní 2012, Tachov, pro účely užívání zpevněné plochy u mycího centra v Okružní ulici za 
kupní cenu ve výši 400,-Kč/1 m2. Plnění je osvobozeno od DPH. Kupní cena bude zaplacena 
formou splátek nejpozději do 3 let ode dne podpisu kupní smlouvy. 
 
P. Soukup se zdržel  
 
12) změnilo své původní usnesení č. 10/205 b) ze dne 07.11.2011 o odprodej pozemků v k.ú. 
Tachov pro účely užívání příjezdové komunikace k zahradám v osadě Tachov – Mýto II. 
Předmět prodeje se upravuje takto: 
Pozemková parcela č. 3257/177 o výměře 1875 m2, pozemková parcela č. 3257/179 o výměře 
1606 m2 a pozemková parcela č. 3258/4 o výměře 226 m2, vše v k.ú. Tachov. 
Upravují se osoby kupující a podíly na převáděném majetku celkem u 55 osob. 
Ostatní ujednání zůstávají beze změny. 
 
13) 13-ti hlasy schválili prodej pozemku p.č. 2157 o celkové výměře 99 m2 vedeného jako 
zastavěná plocha a nádvoří,  jehož součástí je budova čp. 2211, vedená jako občanská 
vybavenost, vše v k.ú. Tachov, za tržní cenu ve výši 472.000,- Kč zjištěnou podle znaleckého 
posudku č. 4185/17 ze dne 29.5.2018, do vlastnictví společnosti Aldemar Reality s.r.o. se 
sídlem T.G.Masaryka 788, 347 01 Tachov, IČ: 26924684. 
 
P. Sklenář, p. Dvořák, p. Větrovský, p. Bočan, p. Hrůša, p. Heřman se zdrželi 
 
14) 18-ti hlasy schválili prodej pozemku p.č. 384 o celkové výměře 198 m2 vedeného jako 
zastavěná plocha, jehož součástí je budova čp. 476 ul. B. Němcové, vedené jako objekt 
bydlení, s ochranou – budova pozemek v památkové zóně, nemovitá kulturní památka, za 
tržní cenu ve výši 528.990,- Kč zjištěnou podle znaleckého posudku č. 4184/17 ze dne 
20.5.2018 do výlučného vlastnictví p. J. Š. bytem Tachov, Máchova 2161. 
 
P. Větrovský se zdržel 
 
15) 19-ti hlasy neschválili nabytí historického sklepení pod p.p.č. 324/1, 3391, 340 a 324/4 
v k.ú. Tachov od p. A. K. bytem Chodský Újezd 55 za odhadní cenu ve výši 1.881.600,- Kč. 
 
16) jednomyslně vzali na vědomí stanovisko rady města k návrhům kontrolního výboru. 
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17) 19-ti hlasy schválili „Inventarizační zprávu o závěrečných výsledcích mimořádné  
inventarizace MŠ Tyršova Tachov“. 
 
18) 
a) 18-ti hlasy schválili  „Inventarizační zprávu o závěrečných  výsledcích mimořádné  

inventarizace MŠ P.Velikého Tachov“. 
 
P. Soukup byl proti 
 

b) 19-ti hlasy schválili odepsat majetek v účetní hodnotě 25.835,75  Kč (dle  inventarizační 
zprávy) z účtu 028-drobný hmotný majetek, bez náhrady pro hmotně odpovědného 
pracovníka MŠ P.Velikého Tachov. 

c) 15-ti hlasy schválili odepsat majetek v účetní hodnotě 16.590,-Kč (dle  inventarizační 
zprávy) z účtu 028-drobný hmotný majetek a určuje k náhradě ve výši 16.590,- Kč pro 
hmotně odpovědného pracovníka MŠ P.Velikého Tachov. 

P. Bočan, p. Hrůša, p. Sklenář se zdrželi 

P. Soukup byl proti 

P. Dvořák: Máme nějaké podrobnosti, proč se to účtuje nebo proč to bude platit odpovědný 
pracovník? 

P. Straka vysvětlit proč je tento majetek určený k náhradě pro hmotně odpovědného 
pracovníka. Majetek je novějšího data pořízení a z toho důvodu majetek odpovědný 
pracovník zaplatí. Pracovník o tomto byl vyrozuměn. Jednalo se o regál a skříň. Majetek se 
nepodařilo při inventarizaci dohledat. 

19) 
 
1) P. Větrovský přednesl návrh na odložení rozhodnutí o zániku Sluměta Tachov s.r.o. 
 
P. Smihrodský nechal hlasovat o protinávrhu pana Větrovského: 
Pro protinávrh pana Větrovského hlasovali tito zastupitelé: p. Větrovský, pí Braunová, p. 
Dvořák, p. Meinl, p. Bočan 
Ostatní byli proti návrhu. 
Protinávrh nebyl přijat. 
 
 
2) 
a) 14-ti hlasy schválili zánik obchodní společnosti  Sluměta Tachov s.r.o., IČ: 252 16 953, 

sídlo K Náměstí 21, 347 01 Tachov, zastoupené jednatelkou P. K., formou likvidace této 
společnosti. 

b) Navrhli dozorčí radě společnosti  Sluměta Tachov s.r.o., IČ: 252 16 953, sídlo K Náměstí 
21, jako likvidátorku této společnosti paní P. K., bytem Tachov, Zárečná čp. 1523, 347 01 
Tachov. 
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P. Meinl, p. Dvořák, p. Bočan, p. Horáček, pí Braunová se zdrželi 
P. Větrovský byl proti 
 
P. Větrovský: Proč má být zánik této společnosti? 
 
P. Vrána: Firmě zbývá v současnosti pouze provozování parkovišť a má dva zaměstnance a je 
tedy zbytečné zatěžovat rozpočet platem jednatele. Provoz parkovišť bude přesunuta pod 
SMÚT. Veškeré jiné činnosti byly v této firmě ukončeny a není zde další smysl existence. 
 
P. Větrovský si myslí, že opak je pravdou. Je to bod k větší úvaze.  
 
P. starosta doplnil, že tito dva zaměstnanci přejdou do pracovního poměru ve SMÚT, tedy 
nikdo nepřijde o práci. Činnost se bude nadále vykonávat pod SMÚT. A pokud se změní 
v budoucnu situace na trhu práce, není problém tuto firmu obnovit.  
 
P. Větrovský si i tak myslí, že by celá věc měla být více projednána. A podal protinávrh, aby 
se tímto bodem zabývalo nové zastupitelstvo. 
 
P. Vrána ještě doplnil, že důvod je i ekonomický a je zde nerozdělený zisk z minulých let. 
Čím déle se bude odkládat likvidace, tím více hrozí, že se zisk postupně rozpustí na mzdy. 
 
P. Smihrodský dodal, že činnosti Sluměty se sledují dlouhou dobu. V žádném případě se 
nejedná o okamžité rozhodnutí.  
 
Další dotazy a připomínky vzneseny nebyly. 
 
 
 
10) Různé a podněty veřejnosti k obecné problematice města v jeho samostatné 
působnosti. 
 
Bod řídil p. Smihrodský a otevřel rozpravu.  
 
 
1) jednomyslně schválili Smlouvu o poskytnutí návratné neinvestiční finanční výpomoci mezi 
Městem Tachov (poskytovatelem) a Regionálním vzdělávacím a informačním střediskem, 
příspěvkovou organizací, Školní 1094, 347 01 Tachov, IČ: 71234608, DIČ: CZ71234608 
(příjemcem), ve výši 172 160,- Kč.  
 
Finanční prostředky budou příjemci poskytnuty na předfinancování dotačního projektu 
„Setkávání - Begegnungen“, kofinancovaného z prostředků Dispozičního fondu Programu 
přeshraniční spolupráce Česká republika – Svobodný stát Bavorsko Euregia Egrensis. Projekt  
zahrnuje realizaci výstavy fotografií v jízdárně ve Světcích a vytvoření mobilních kulis města 
Tachova. Doba realizace projektu: 1.6.- 30.11.2018. 
 
Návratnou neinvestiční finanční výpomoc její příjemce vrátí na účet Města Tachova do 30 
dnů od připsání dotace na uvedený projekt na jeho účet. 
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P. Dvořák: V podmínkách je, že příspěvek bude připsán do pěti měsíců od předání vyúčtování 
a závěrečné zprávy. Jak může dlouho trvat, než dostaneme peníze? 
 
P. Vrána: Peníze dle smlouvy dostaneme nejpozději do konce roku 2019. 
 
P. Smihrodský doplnil: Lhůta je do konce roku 2019, ale pokud Regionálním vzdělávací a 
informační středisko dostane vyúčtování dotace v polovině roku, do třiceti dnů peníze 
převedou.  
 
 
2) schválili dodatek ke smlouvě o úvěru č. 10099/17/LCD schválené usnesením zastupitelstva 
č. 23/527 ze dne 28.8.2017. Dodatek  

 
- prodlužuje dobu čerpání úvěru o půl roku z 30.6.2019 na 31.12.2019, 

- posouvá termín první splátky úvěru z 15.7.2018 na 15.7.2019, den konečné splatnosti 
z 15.10.2027 na 15.10.2028. 

Ostatní ustanovení smlouvy o úvěru zůstávají nedotčena.  
 
P. Smihrodský doplnil: Jedná se o posunutí možnosti čerpání dotace pro příští rok. 
 
P. Braunová, p. Meinl se zdrželi 
P. Bočan, p. Dvořák byli proti 
 
 
3) 
a) jednomyslně souhlasili s podáním žádosti FK Tachov, z.s., o dotaci z programu MŠMT 
"Výzva V3 Sport, investice 2019/2020", ve výši 30 mil.Kč na akci 
 
"Tachov - rekonstrukce sportovního areálu, šatny a sociální zázemí" 
 
b) jednomyslně souhlasili s poskytnutím finančních prostředků z rozpočtu města ve výši 30% 
z celkových způsobilých výdajů na akci "Tachov - rekonstrukce sportovního areálu, šatny a 
sociální zázemí" v případě, že FK Tachov, z.s., získá dotaci z programu MŠMT. 
 
 
4)  jednomyslně schválili návrh na pořízení změny územního plánu pro p.p.č. 1560/5, 1598 a 
1599 v k.ú. Velký Rapotín, kdy navržená plocha ochranné a izolační zeleně bude změněna na 
plochu smíšenou obytnou venkovského typu a hlavní funkci tohoto pásu zeleně převezme 
nově navržená plocha pro zalesnění o výměře 3 ha ve volné krajině. 

5) 

a) jednomyslně schválili návrh na pořízení Změny č.3 ÚP Tachov pro p.p.č. 180 a 4074 
v k.ú. Tachov z ploch RZ- rekreace- zahrádkářské osady na plochy BI- bydlení 
individuální městského a příměstského typu, a to zkráceným postupem. Změna nebude 
obsahovat další záměry. Změna nebude obsahovat vyhodnocení vlivu návrhu na 
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udržitelný rozvoj území. Pořízení změny, včetně úplného znění územního plánu po 
změně, plně uhradí žadatel.  

b) konstatovali, že pořizovatelem změny bude Městský úřad Tachov, Odbor výstavby a 
územního plánování. 
 

c) uložili odboru výstavby a územního plánování výběr zpracovatele změny. 
 

 
d)  jednomyslně schvalili Mgr. Petra Vránu jako určeného člena zastupitelstva pro 

spolupráci s pořizovatelem pro tuto změnu. 
 
 
 

P. starosta krátce informoval o umístění města Tachova v anketě o zadávání veřejných 
zakázek v České republice. Tachov se umístil na sedmém místě v celé republice a zároveň je 
na prvním místě v Plzeňském kraji. Tachovu, tak patří ocenění „Dobrý zadavatel“. 

 
P. Musil se opět dotazoval na Sluneční, Luční ulici a parcelu č. 169 a její oplocení. 

 
P. starosta odpověděl, že tato záležitost je stále v řešení a celá věc se pozastavila a je to i 
z podnětu Stavebního bytového družstva. Část cesty je veřejně přístupná část, kterou nelze 
oplotit.  

 
P. Karaman dostatečně nerozuměl exekuci, kdy odpustilo město dluhy na nájmu.  
Také nerozumí slovnímu spojení: Nepotřebný pozemek, když stojí 950kč/m2. Poté se vyjádřil 
k nočnímu klidu, protože pokud si jdete stěžovat na hluk firmy, nepostihnou firmu nýbrž 
stěžovatele. 
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11) Usnesení a závěr. 
 
 
Návrh na usnesení přednesl p. Horáček a poté předal slovo panu starostovi. 
 
Pan starosta poděkoval všem za spolupráci v celém volebním období. Podotknul, že za toto 
úspěšně období svědčí dvě čísla. Rezervy na účtech města z roku 2014 byly 53 mil. Kč, v roce 
2018 bylo na rezervách 120 mil. Kč a město proinvestovalo více jak 230 mil. Kč. Ještě jednou 
poděkoval a těm co kandidují, popřál mnoho štěstí. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………      ……………………… 
 Mgr. Petr Vrána                 Jiří Struček 
    místostarosta                    starosta 
 
 
 
ověřovatelé:   
   
................................  
 
 
 
................................ 


